
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1221
Er det korrekt, at ingen biomedicinske ME-forskere eller eksperter (danske såvel som
udenlandske) har været involveret, er blevet hørt eller haft indflydelse på Sundhedsstyrel-
sens arbejde med Specialeplanen for ME eller planlægningen af de nye specialiserede
centre, og i givet fald ville ministeren ikke mene, det kunne have være kvalificerende i
forhold til at lave den bedst mulige specialeplan og de mest effektfulde centre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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